



UNITED

LABORATORIES

- CFC FREE
- NON-CHLORINATED
- CLEANS AND POLISHES
- LEAVES NO FILM

FOR USE ON:

- Windows
- Windshields
- Glass Countertops
- Mirrors
- Glass Tile

DIRECTIONS:

Shake well. Remove protective cap, hold upright 8 to 10 inches from the surface to be cleaned. Press down firmly on top of button. Spray sparingly, then wipe clean. Polish surface immediately with dry cloth.

IMPORTANT:

Shake occasionally during use.

CAUTION:

CONTAINS/CONTIENT (CAS No.): Water/Eau (7732-18-5), 2-Butoxyethanol/2-Butoxyéthanol (111-76-2), Ethyl Alcohol/Alcool éthylique (64-17-5), and/et Liquefied Petroleum Gas/Gaz de pétrole, liquéfié (68476-86-8).

| | | |
|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------|---|
| HMIS® III CODE 0=MINIMAL 1=SLIGHT 2=MODERATE 3=SERIOUS 4=SEVERE PERSONAL PROTECTION INDEX Glasses and Gloves | HEALTH | 1 |
| | FLAMMABILITY | 2 |
| | PHYSICAL HAZARD | 0 |
| | PERSONAL PROTECTION | B |

United 114

CRYSTAL-VIEW Glass Cleaner

Low V.O.C.

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.

CAUTION

CONTENTS UNDER PRESSURE.

SEE SIDE PANEL FOR ADDITIONAL
PRECAUTIONARY STATEMENTS.

Net Wt. 19 oz. (1 lb. 3 oz.) 539 g

PRECAUCION AL USARIO: Si usted no puede leer Ingles, pregunte a alguien que le traduzca esta etiqueta para usted antes de uso.

Sold By:
UNITED LABORATORIES, INC.

320 37th Avenue • St. Charles, IL 60174
1-800-323-2594 • www.unitedlabsinc.com

United 114 CRYSTAL-VIEW Glass Cleaner UNITED LABORATORIES OF CANADA, INC.

An MSDS for this product is available through United's website, www.unitedlabsinc.com, providing 24 hour access. Please read the MSDS carefully and follow all directions when using or handling this product.

Un MSDS ce produit absenter disponible un site un Internet www.unitedlabsinc.com, fournir 24 heures accès. Ai lu s'il vous plaît le MSDS et soigneusement ensuis de toutes instructions quand utiliser ou manipuler ce produit.



PRECAUTIONS: Compressed gas. Eye and skin irritant. Do not puncture or incinerate container. Do not store at temperatures above 49°C. Avoid contact with eyes and skin. Wear rubber gloves and safety glasses with side shields. Keep out of reach of children. Intentional misuse by concentrating and inhaling the product can be harmful or fatal. Use with adequate ventilation.

FIRST AID MEASURES: EYES: Immediately flush with cool water. Remove contact lenses, if applicable, and continue flushing for 15 minutes. Obtain medical attention immediately. **SKIN:** Flush with cool water. Wash with soap and water. Obtain medical attention if irritation persists. **INHALATION:** If symptoms develop, move victim to fresh air. If symptoms persist, obtain medical attention. If breathing has stopped, trained personnel should administer CPR immediately. **INGESTION:** Do not induce vomiting. Obtain medical attention. Never give anything by mouth if victim is unconscious, or is convulsing.

PRÉCAUTIONS: Gaz comprimés. Irritant pour les yeux et la peau. Ne pas percer ni incinérer le contenant. Ne pas entreposer à températures dépassant 49°C. Éviter le contact avec les yeux et la peau. Porter des gants en caoutchouc et des lunettes de sécurité pourvues de protections latérales. Tenir hors de la portée des enfants. La mauvaise utilisation intentionnelle, comme la concentration et inhalation délibérée du contenu, peut être dangereuse ou mortelle. Aérer de manière adéquate pendant l'utilisation.

PROCEDES DE PREMIERS SOINS: YEUX: Rincer immédiatement à grande eau froide. Enlever les verres de contact, le cas échéant, et continuer à rincer pendant 15 minutes. Obtenir immédiatement de l'attention médicale. **PEAU:** Rincer à grande eau froide. Laver à l'eau et au savon. Obtenir de l'attention médicale si l'irritation persiste. **D'INHALATION:** En cas de symptômes, placer la victime à l'air frais. Si les symptômes persistent, obtenir de l'attention médicale. Si la victime ne respire pas du personnel qualifié devrait immédiatement commencer la réanimation cardiopulmonaire. **D'INGESTION:** Ne pas faire vomir. Appeler un médecin. Ne jamais rien faire boire ou avaler à une victime inconsciente, ou si la victime a des convulsions.